
Punkt til dagsorden til afdelingsmødet den 13. marts 2018 

 

Status for opgavebanken efter et års virke samt feedback fra afdelingsmødet  

 

Hvad er formålet med dit forslag? 

Vi ønsker at oplyse om opgavebankens erfaringer gennem det første år. Derudover ønsker vi at inddrage 
beboernes syn på opgavebanken med henblik på justering. 

 

Hvad går dit forslag ud på? 

Vi fremlægger vores erfaringer på baggrund af den indsamlede statistik, samt de udfordringer vi har oplevet 
gennem det første år. Med efterfølgende debat. 

 

Hvornår skal forslaget føres ud i livet? 

Vi fører det ud i livet med det samme, hvis der er tale om finjusteringer. Den egentlige evaluering vil 
foretages om et år. 

 

Hvem arbejder du sammen med om at stille forslaget? 

Opgavebankgruppen (Bente 129, Rasmus 133, Arna og Helena 19 tv) 

 

 


